
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  07 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato 25.04.22 

Deltagere 
 
Afbud 

SB-medlemmer 
 
Kasper, Fie, Luna, Patrick 

Kl. 18.00 – 20.30 

Mødeleder 

 
Birgitte Thrane Christiansen 
 
 

  

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 3. marts 2022 (1 bilag) 

  

Godkendt. 

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

Luna og 
Patrick 

10 

Mange af de små ønsker, der blev fremlagt på sidste møde, er blevet efterkommet.  
Elevrådet har i samarbejde med Røde Kors igangsat en indsamling diverse skoleting til ukrainske flygtninge. 
To elever fra Hotherskolen deltager i året generalforsamling med Danske skoleelever.   

1. Præsentation af Stevns Kommunes Velkomst-
klasser som er organiseret på Hotherskolen 
1 bilag 

 HA/SIF 30 

Hanne og Simone fra velkomstklasserne præsenterede tilbuddet. Velkomstklasserne er et tilbud for hele Stevns 
Kommune. Lige nu er velkomstklassen organiseret i to klasser med i alt 11 drenge og ti piger. Eleverne, der kom-
mer til velkomstklassen, kommer fra meget forskellige skoletraditioner. Velkomstklasserne udsluser til distriktssko-
lerne gerne inden for 2 år.  

2. Byggeprojektet – glasgang/tag på indsko-
ling/SFO 

 BMO 5 

Udearbejdsgruppen arbejder sammen med Sanne Rødkjær og anlægsgartner. 
Ombygningen er færdig, udeområderne arbejdes på at genoprettes, diverse indretning mangler at blive bestilt og 
opsat. Alle klasser og SFO er tilbage i deres respektive lokaler. Diverse mindre arbejdsopgaver mangler stadig at 
blive udført. 

3. Bestyrelsens målsætning for 2020 og frem  
 

 CBG 5 

Se under meddelelser fra formanden.  

4. Bestyrelsesvalg og den videre proces i forhold til 
vores godkendte procesplan 

 CBG/RT 10 

Skolebestyrelsesvalget er endt i fredsvalg. Nikolai er genvalgt. Christine er genvalgt. Kasper er valgt ind som sko-
lebestyrelsesmedlem. Mette er valgt som førstesuppleant. Camilla er valgt til andensuppleant.  

5. Bestyrelsens evaluering af seminar den 19. 
marts 2022 på Stevns Fyr. Herunder punkter til 
drøftelse med BUL (Dato ikke fastsat) 

 RT 10 

Seminariet den 19. marts var rigtig godt, og det var rart, der også var tid til de uformelle samtaler.  
Stort dialogmøde er fastsat til den 24. maj klokken 19-21 på Strøbyskolen. 
Punkter til drøftelse: 

• PPR  

• Inventar samt computere til velkomstklasserne 

• Muligheden for at rykke konfirmationsalderen til 8. årgang  

• Lønsumsstyring – gemmes til lille dialogmøde til efteråret 2022 

• Skolebestyrelsesformændenes brev til BUL – gensendes 

6. Kompetencedækning 
1 bilag 

 TV 10 

Thomas gennemgik tallene herunder begrænsninger i KMD. Hotherskolen har nogle flotte procenter.  

7. Forretningsorden for Skolebestyrelsen 
2 bilag 

 RT 5 

Debatten tog udgangspunkt i nuværende forretningsorden fra Strøbyskolen og St. Heddinge Skole.  



Der var stemning for at tage udgangspunkt i St. Heddinge Skoles forretningsorden. René udarbejder et udkast.  

8. Principper for valgfag kommende 7. årgang 
1 bilag 

Besluttet påsat ved mødet den 3. marts 
2022 

TV 10 

Principperne blev gennemgået. 
Godkendt. 

9. Gennemgang af retningslinjer for eksamen og 
udtræksfag for 8. og 9. årgang 

Besluttet påsat ved mødet den 3. marts 
2022 

TV 10 

Thomas forklarede tidsfrister og retningslinjer for eksamen for 8. og 9. årgang.  

10. Sygefravær april 2022 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning. 
Personalet roser ledelsens håndtering af personalefravær. 

11. Økonomi  
3 bilag 

 TV 10 

Taget til efterretning. 

12. Meddelelser:     

 a) SB Formand 
- Trafikmøde 20. april 2022 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

Henrik fra Stevns ejendomme mødte ikke op til det aftalte møde. Der aftales nyt møde.  

 b) Ledelsen 
- Status på modtagelse af Ukrainere 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT 10 

René har ugl. møde med de andre skoleledere samt direktør/centerchef. Det er Ungdomsskolen, som har taget 
opgaven. 
Der er udarbejdet et estimat for hver måned af tilkomne børn til Stevns Kommune. 
 
Der er ansat ny lærer på Hotherskolen med opstart på fuld tid per 1. august 2022. 
Der er ansat to medhjælpere i Krudthuset med opstart 1. april 2022.  
Der er ansat en pædagog på Dagskolen med opstart 1. maj 2022.  

 c) Medarbejdere 
    - Vinterferieafstemning uge 7 eller uge 8 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Medarbejderne vil fortrinsvis have vinterferie uge 8.  
 
Spireforløbet fik en del kritik ved årets opstart. Kritikken gik mest på, at de synes ikke, at modtagelsen var god 
nok. Skolebestyrelsen bliver bedt om at tænke over, hvordan det fremadrettet kan organiseres. Medtages som 
punkt på bestyrelsesmødet en 14. juni 2022.  

13. Eventuelt 
 

   

Der manglede udmelding vedr. besøgsdagen for forældre den 22. april 2022. René foreslår, om skolebestyrelsen 
fra næste skoleår skulle stå for, at der oprettes forældreråd. Medtages som punkt på bestyrelsesmødet en 14. juni 
2022. 

 


